

COVID-19

--

📄	:	Course
📄	:	Web-based
📄	:	2 Weeks
📄📄📄📄	:	Decentralize Cooperation Programme
📄	:	https://unitar.org/sustainable-development-goals/people/our-portfolio/road-safe...
📄	:	US\$0.00
📄📄📄📄	email:	roadsafety@unitar.org
📄	:	Special Traffic Options Program for Driving While Impaired (STOP DWI) of the State of New York, Erie County, , Intoximeters Inc., , Diageo

--	--	--	--

自 2020 年 3 月 11 日，世界卫生组织宣布 COVID-19 为全球大流行病以来，已有超过 2 百万人感染，至少 200,000 人死亡。

COVID-19 大流行病对全球公共卫生系统提出了前所未有的挑战。各国政府正在采取各种措施来遏制病毒的传播，包括封锁、社交距离和佩戴口罩。然而，这些措施对经济和社会产生了深远的影响。许多国家正在努力平衡公共卫生和经济稳定之间的关系。随着大流行病的持续，各国政府需要继续创新和调整策略，以保护公民的健康和福祉。

EN:

Everyone around the world is experiencing unprecedented challenges from the coronavirus (COVID-19) pandemic with profound health and socio-economic impacts. As of April 2020, over 2 million cases of the virus have been recorded worldwide, and the death toll so far is at least 200,000.

As countries work to contain and the spread of COVID-19, every sector is faced with the need to renew its toolbox. Every country will have to explore and expand in creative ways all possibilities to respond – with the prime objective of protecting the health and well-being of every citizen, leaving no one behind.

Intoximeters Inc, Diageo

Intoximeters Inc, Diageo 是一家领先的呼气酒精测试仪制造商。该公司最近宣布，其生产的 Intoximeter 5000 型测试仪已获得 FDA 批准，可用于 COVID-19 筛查。Intoximeters Inc 表示，其测试仪能够快速准确地检测出酒精含量，这对于在疫情期间减少人员聚集和传播风险具有重要意义。Diageo 公司则是一家全球知名的烈酒生产商，该公司表示将全力支持 Intoximeters Inc 的 COVID-19 筛查项目，以保障公众健康。

EN:

This online course developed with the support of Intoximeters Inc, Diageo and the Special Traffic Options Program for Driving While Impaired (STOP DWI) of the State of New York, Erie County aims to provide recommendations for proper use and maintenance of breath alcohol testing instruments considering the threat of the COVID-19, which is reported to be a viral disease that is often passed through airborne droplets of fluid from an infected person to another. How to use, clean and disinfect breath alcohol testing instruments becomes crucial.

□□□□

□□ □□□□ □□□□□□ □□ □□ □□ , □□□□□□
□□□□ □□□□ □□□□ :

- □□ □□□□□ □□ □□ □□□ □□ □□□□ □□ □□□□□ □□
□□ □□□□□ □□ □□□ □□□ □□□□□ □□□□ □□ □□
□□□□ □□ □□□□ □□□□□ □□□ □□ □□□□□□ □□□ □□
□□□□□ □□ □□□□□ □□ □□□ □□

- □□ □□ □□ □□□□□ □□ □□ □□□ □□ □□ □□□□
□□□□□ □□ □□□□□□□ □□ □□□ □□□ □□ □□□□□
□□ □□□□□ □□ □□□ □□□□□ □□□ □□□□□□ ,
□□□□□ □□ □□□□ □□ □□ □□□□□□ □□□□□ □□
□□□□□ □□□ □□□

EN:

At the end of the course, participants will be able to:

- Recognize measures to minimize the possibility that a subject can contract a disease in the process of providing a breath sample to a breath alcohol testing instrument
- Apply good practices and precautions to reduce the likelihood that the operator or other handler of the instrument is exposed to an infectious disease from the subject directly, the mouthpiece, or from the instrument

EN

The course is comprised of 5 sections:

1. Steps to reduce transmission during a breath alcohol test
2. The difference between cleaning and disinfecting
3. The risk of breath alcohol instrument contamination
4. User's role
5. COVID-19: Good practices and precautions

EN:

The course is comprised of 5 sections:

1. Steps to reduce transmission during a breath alcohol test
2. The difference between cleaning and disinfecting
3. The risk of breath alcohol instrument contamination
4. User's role
5. COVID-19: Good practices and precautions

EN

The course includes an interactive lesson accompanied by learning materials and readings, as well as a detailed guide available for download.

EN:

The course includes an interactive lesson accompanied by learning materials and readings, as well as a detailed guide available for download.

EN

██████████ ████████████████████ ██ ████████████████████ ████████████████████
██████████ ████████████████████ ████████████████████ ████████████ ██ ████████████
██████████████████ ████████████ (██████████) ████████████ ████████████ ████████████
██████████████████ ████████████ ████████████ ████████████████████ ████████████████████ ████████████ ████████████
██████████ ████████████ ████████████ ████████████████████ ████████████ ████████████████████ ████████████ ████████████
██████████ ████████████ ████████████████████ ████████████ ████████████████████ ████████████ ████████████
██████████████████ ████████████

EN:

Direct beneficiaries of the online course will be law enforcement officers responsible for conducting Field Sobriety Tests (FSTs) and public officials responsible for programmes aimed at reducing drinking and driving.